
Schůze Rady Klubu přátel školy Květňák, z.s. 
Termín: 29. 4. 2025, 17:00, sborovna K2 

Zapsal: Martin Beran 

Přítomni: zástupci tříd 1.A, 1.B, 1.C, 1.E, 2.A, 2.B, 2.D, 3.A, 3.B, 3.C, 3.D, 3.F, 4.B, 4.D, 5.B, 5.D, 6.A, 

6.B, 6.C, 6.D, 6.E, 7.A, 7.C, 7.D, 8.A, 8.D, 8.E, 9.B, 9.C, 9.D + p. ředitel Kopečný. 

Schůze byla zahájena v 17:00. Vzhledem k účasti zástupců 28 zástupců disponujících 30 hlasy tříd 

z celkového počtu 43 byla Schůze prohlášena za usnášeníschopnou. 

1. Příspěvek na třídní aktivity ve výši 3.000 
 

Přispívání 3.000 Kč z fondu KPŠ na aktivity jednotlivých tříd je administrativně náročné – zejména 

pro KPŠ, ale i pro učitele (pokud má probíhat transparentním způsobem bezhotovostně a 

v souladu s právními předpisy). Výbor KPŠ navrhuje tento příspěvek od dalšího školního roku 

zrušit, zrušení kompenzovat částečným snížením příspěvku do KPŠ. Třídy mají možnost si peníze 

na třídní aktivity vybrat do třídního fondu (který v naprosté většině tříd již nyní funguje) a který 

může flexibilně třídní učitel použít pro jakékoliv aktivity třídy přímo dle domluvy s rodiči. 

 

Návrh byl přijat (Pro 28, Proti 0, Zdrželi se 2) 

 

2. Podpora preventivních programů školy 
 

Škola žádá o příspěvek 132.000 Kč na preventivní programy (prevence šikany, prevence 

návykových látek). Oproti předchozímu roku jde o navýšení o cca 30% které je dané navýšením 

počtu tříd v ročnících, kterých se preventivní programy týkají + očekávaným snížením příspěvku 

magistrátu Prahy + MČ Praha 11 na tyto preventivní programy. 

 

Návrh byl přijat (Pro 28, Proti 0, Zdrželi se 2) 

 

Zástupci tříd mají zájem o detailnější informace o obsahu preventivních programů, proto KPŠ 

žádá, aby se příští schůzky KPŠ (v září 2025) zúčastnila také paní zástupkyně Bartošová + pokud 

možno zástupce agentury, která společně se školou preventivní programy připravuje a byli 

schopni odpovědět detailně na dotazy zástupců tříd. 

 

3. Výše příspěvku pro rok 2025/2026 
 

Výbor KPŠ navrhuje, aby se příspěvek s ohledem na bod č. 1 snížil na 250 Kč; ponecháme 
jednotnou výši příspěvku bez ohledu na počet dětí na škole (tak jako tomu bylo letos) a výběr 
bude bezhotovostní (tak jako již několik posledních let).  
 
Návrh byl přijat (Pro 25, Proti 2, Zdrželi se 3) 

 
 
Schůze byla ukončena v 18:00.  

 

 



Za správnost zápisu: 

 

 

Rudolf Bauch     Zdeněk Příhoda 

 

 

Martin Beran     Andrea Zápotocká 

 

 


